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PROTOKÓŁ NR V/19 
z obrad V zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, która odbyła się w dniu 27 lutego 2019 roku, 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Grajewo (budynek 6A) pod przewodnictwem Pani Haliny 

Muryjas-Rząsy – Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo. 

 

 Stan liczbowy radnych – 21 

 Radnych obecnych na Sesji – 20 

 Sesję rozpoczęto o godz. 12.00 

 Sesję zakończono o godz.14.27 

 Sesja nagrywana w wersji audio-video 

 

 

Radni obecni na Sesji RM: 

1. Babul Tomasz 

2. Chrzanowska-Karwowska Aneta Ewa 

3. Ciechanowicz Andrzej 

4. Curyło Grzegorz Robert 

5. Dembiński Wiesław Janusz 

6. Jagielska Henryka 

7. Ksepko Julia Klaudia 

8. Muryjas-Rząsa Halina 

9. Niewiarowski Andrzej 

10. Obrycki Paweł 

11. Opara Anna 

12. Paszkowski Piotr 

13. Purwin Daniel 

14. Purzeczko Krzysztof 

15.Siejda Tomasz 

16. Siwik-Karwowska Agnieszka 

17. Skawski Arkadiusz Zbigniew 

18. Stefańska Monika 

19. Wielgat Mariusz 

20. Zalewski Paweł Filip 

Nieobecni: 

1. Nietupska Elżbieta 

Lista obecności stanowi Załącznik nr 1 do Protokołu. 

W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik nr 2                 

do Protokołu. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad V Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej oraz informacje na temat realizacji 

uchwał. 

4. Prezentacja multimedialna z wizyty studyjnej w Turynie. 

5. Analiza zaległości podatkowych za 2018 r. 

6. Informacja na temat stanu bezpieczeństwa w jednostkach oświatowych miasta. 

7. Sprawozdanie z analizy średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego za 2018 r. 

8. Informacja na temat komunalnych lokali użytkowych (sprzedaż, najem, zaległości czynszowe). 

9. Informacja dotycząca gospodarki odpadami komunalnymi za 2018 rok. 

10. Działalność instytucji kultury w mieście w aspekcie zaspokajania potrzeb mieszkańców                           

w 2018 r. (budżet, promocja, kadra). Plany na 2019 r.: Grajewskiego Centrum Kultury, 

Grajewskiej Izby Historycznej, Centrum Tradycji Mleczarstwa – Muzeum Mleka. 

11. Informacja na temat działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Grajewie w 2018 r. 

Plan pracy na 2019 r., w tym wykorzystanie obiektów sportowych - Stadionu Miejskiego 

im. Witolda Terleckiego, boiska przy Klubie Hades, lodowiska, Pływalni Miejskiej. 

12. Informacja z realizacji zadań inwestycyjnych wynikających z Budżetu Obywatelskiego w 2018 

roku. 

13. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) sposobu załatwienia skargi wniesionej na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Grajewie; 

b) określenia sposobu załatwienia wniosku wniesionego przez mieszkańca miasta Grajewo; 

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat; 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej, zasad ustalania i poboru oraz 

terminów płatności; 

e) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2019-2029; 

f) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2019 rok. 

14. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

15. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej. 

16. Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Miasta Grajewo. 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie V Sesji Rady Miasta. 

 

ad 1. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia V zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, wypowiadając zdanie: „Otwieram 

V zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. Następnie wszyscy zebrani uczcili minutą ciszy pamięć 

zmarłego Prezesa Rady Ministrów – Pana Jana Olszewskiego. Po sprawdzeniu kworum stwierdziła, 

że na 21 radnych obecnego składu Rady w obradach aktualnie bierze udział 20 radnych, co stanowi 

kworum i wystarczy do podjęcia prawomocnych uchwał.  

ad 2. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Przedstawiła porządek obrad V zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi Załącznik nr 3 

do Protokołu. Poinformowała, że na jej ręce wpłynął wniosek o zmianę  porządku obrad polegającą 

na wprowadzeniu punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmiany statutu samorządowego 

zakładu budżetowego o nazwie Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Grajewie /Załącznik nr 4 do 

Protokołu/. Zaproponowała, by był to nowy pkt 13g. Wniosek poddała pod głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad nowy 
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pkt 13g dotyczący podjęcia uchwały w sprawie zmiany statutu samorządowego zakładu 

budżetowego o nazwie Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Grajewie. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 5 do Protokołu. 

 

Wobec braku innych wniosków poinformowała, że porządek obrad realizowany będzie 

w następującym brzmieniu: 

 

1. Otwarcie obrad V Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej oraz informacje na temat realizacji 

uchwał. 

4. Prezentacja multimedialna z wizyty studyjnej w Turynie. 

5. Analiza zaległości podatkowych za 2018 r. 

6. Informacja na temat stanu bezpieczeństwa w jednostkach oświatowych miasta. 

7. Sprawozdanie z analizy średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego za 2018 r. 

8. Informacja na temat komunalnych lokali użytkowych (sprzedaż, najem, zaległości czynszowe). 

9. Informacja dotycząca gospodarki odpadami komunalnymi za 2018 rok. 

10. Działalność instytucji kultury w mieście w aspekcie zaspokajania potrzeb mieszkańców                  

w 2018 r. (budżet, promocja, kadra). Plany na 2019 r.: Grajewskiego Centrum Kultury, 

Grajewskiej Izby Historycznej, Centrum Tradycji Mleczarstwa – Muzeum Mleka. 

11. Informacja na temat działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Grajewie w 2018 r. 

Plan pracy na 2019 r., w tym wykorzystanie obiektów sportowych - Stadionu Miejskiego 

im. Witolda Terleckiego, boiska przy Klubie Hades, lodowiska, Pływalni Miejskiej. 

12. Informacja z realizacji zadań inwestycyjnych wynikających z Budżetu Obywatelskiego w 2018 

roku. 

13. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) sposobu załatwienia skargi wniesionej na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Grajewie; 

b) określenia sposobu załatwienia wniosku wniesionego przez mieszkańca miasta Grajewo; 

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat; 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej, zasad ustalania i poboru oraz 

terminów płatności; 

e) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2019-2029; 

f) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2019 rok; 

g) zmiany statutu samorządowego zakładu budżetowego o nazwie Zakład Wodociągów 

i Kanalizacji w Grajewie. 

14. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

15. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej. 

16. Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Miasta Grajewo. 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie V Sesji Rady Miasta. 

ad 3. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad zwróciła się z prośbą do Zastępcy Burmistrza o przedstawienie 

sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym. Poinformowała, że w dyspozycji Państwa 

Radnych są informacje na temat realizacji uchwał Rady Miasta Grajewo, które zostały podjęte 

podczas III Sesji Rady Miasta, stąd też ich przedstawianie wydaje się zbędne /Informacje stanowią 
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Załącznik nr 6 do Protokołu/. 

Pan Maciej Paweł Bednarko – Zastępca Burmistrza Miasta 

Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami miasta oraz 

z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. reprezentowania miasta 

Grajewo na zewnątrz. Przedstawił również sprawozdanie z podpisanych Zarządzeń Burmistrza jako 

organu wykonawczego miasta w okresie od poprzedniej zwyczajnej sesji Rady Miasta, tj. od dnia 

27 stycznia 2019 roku do dnia dzisiejszego /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 7 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań zwróciła się do Rady Miasta o przyjęcie sprawozdania Burmistrza Miasta                    

z działalności międzysesyjnej oraz informacji z realizacji uchwał podjętych na III Sesji Rady Miasta 

– w drodze głosowania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, 

tj. od dnia 27 stycznia 2019 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał 

podjętych na III Sesji Rady Miasta. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 8 do Protokołu. 

ad 4. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego prezentacji multimedialnej 

z wizyty studyjnej w Turynie. 

Pan Maciej Paweł Bednarko – Zastępca Burmistrza Miasta 

Przedstawił przedmiotową prezentację multimedialną z wyjazdu Grupy Inicjatywnej na wizytę 

studyjną w Turynie – temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań w przedmiotowej materii, uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany. 

ad 5. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego analizy zaległości 

podatkowych za 2018 r. /Informacja stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego 

tematu są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącego 

wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej 

sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 lutego 2019 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat zaległości 

podatkowych za 2018 r. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 11 do Protokołu. 

ad 6. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat stanu 
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bezpieczeństwa w jednostkach oświatowych miasta /Informacje stanowią Załączniki nr 12 – 18 

do Protokołu/. Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zwróciła 

się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 lutego 2019 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowe informacje /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informacje na temat stanu 

bezpieczeństwa w jednostkach oświatowych miasta. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 19 do Protokołu. 

ad 7. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego sprawozdania z analizy 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego za 2018 r. 

/Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 20 do Protokołu/. 

Pani Julita Wiluk – Główny specjalista ds. oświaty 

Przedstawiła przedmiotowe sprawozdanie – temat obudowała szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań do sprawozdania, zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdania z analizy średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego za 2018 r. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 21 do Protokołu. 

ad 8. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat 

komunalnych lokali użytkowych (sprzedaż, najem, zaległości czynszowe) /Informacja stanowi 

Załącznik nr 22 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec 

ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych 

Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 lutego 2019 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowe informacje /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat 

komunalnych lokali użytkowych (sprzedaż, najem, zaległości czynszowe). 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 23 do Protokołu. 
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ad 9. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat 

gospodarki odpadami komunalnymi za 2018 rok /Informacja stanowi Załącznik nr 24 

do Protokołu/. Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zwróciła 

się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 lutego 2019 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowe informacje /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat gospodarki 

odpadami komunalnymi za 2018 rok. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 25 do Protokołu. 

ad 10. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat 

działalności instytucji kultury w mieście w aspekcie zaspokajania potrzeb mieszkańców w 2018 r. 

(budżet, promocja, kadra). Plany na 2019 r.: Grajewskiego Centrum Kultury, Grajewskiej Izby 

Historycznej, Centrum Tradycji Mleczarstwa – Muzeum Mleka /Informacja stanowi Załącznik nr 

26 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku 

zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 lutego 2019 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowe informacje /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat działalności 

instytucji kultury w mieście w aspekcie zaspokajania potrzeb mieszkańców w 2018 r. (budżet, 

promocja, kadra). Plany na 2019 r.: Grajewskiego Centrum Kultury, Grajewskiej Izby 

Historycznej, Centrum Tradycji Mleczarstwa – Muzeum Mleka. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 27 do Protokołu. 

ad 11. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat 

działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Grajewie w 2018 r. Plan pracy na 2019 r., 

w tym wykorzystanie obiektów sportowych - Stadionu Miejskiego im. Witolda Terleckiego, boiska 

przy Klubie Hades, lodowiska, Pływalni Miejskiej /Informacja stanowi Załącznik nr 28 

do Protokołu/. Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zwróciła 

się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 
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Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 lutego 2019 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowe informacje /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat działalności 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Grajewie w 2018 r. Plan pracy na 2019 r., w tym 

wykorzystanie obiektów sportowych - Stadionu Miejskiego im. Witolda Terleckiego, boiska 

przy Klubie Hades, lodowiska, Pływalni Miejskiej. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 29 do Protokołu. 

ad 12. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji z realizacji zadań 

inwestycyjnych wynikających z Budżetu Obywatelskiego w 2018 r. /Informacja stanowi Załącznik 

nr 30 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku 

zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 lutego 2019 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowe informacje /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym przyjęła informację z realizacji zadań inwestycyjnych 

wynikających z Budżetu Obywatelskiego w 2018 r. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 31 do Protokołu. 

Następnie ogłosiła 15 minut przerwy, po której wznowiła obrady. Zarządziła sprawdzenie kworum 

i stwierdziła, że w sali obrad znajduje się obecnie 20 radnych. 

ad 13. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia punktu 13. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał. 

ad 13a 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie sposobu załatwienia skargi 

na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grajewie. Zwróciła się z prośbą 

do Przewodniczącego  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Paweł Obrycki – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 18 lutego 2019 r. uznała 

skargę za niezasadną w całości.  

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały uznającej przedmiotową skargę 

za niezasadną w całości. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V/42/19 w sprawie 
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sposobu załatwienia skargi na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grajewie. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 32 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 33 do Protokołu. 

ad 13b 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie określenia sposobu załatwienia 

wniosku wniesionego przez mieszkańca miasta Grajewo. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego  

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Paweł Obrycki – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 11 lutego 2019 r. uznała 

przedmiotowy wniosek za zasadny w części.  

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały uznającej przedmiotowy wniosek 

za zasadny w części. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V/43/19 w sprawie 

określenia sposobu załatwienia wniosku wniesionego przez mieszkańca miasta Grajewo. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 34 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 35 do Protokołu. 

ad 13c 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi 

umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat. Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź 

uwagi. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 lutego 2019 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V/44/19 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 36 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 37 do Protokołu. 

 

ad 13d 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

stawek opłaty targowej, zasad ustalania i poboru oraz terminów płatności. Zapytała, czy do tego 
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tematu są jakieś pytania bądź uwagi. 

Pan Krzysztof Purzeczko – Radny Miasta 

Postawił wniosek formalny o podniesienie stawki opłaty targowej zawartej w projekcie uchwały 

z 2 zł na 4 zł. Zapytał też, czy zwrot „pawilon” odnosi się również do pawilonów ogrodowych, 

pod którymi prowadzona jest np. sprzedaż zniczy i kwiatów podczas święta Wszystkich Świętych. 

Pan Bogdan Wojsławowicz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Powiedział, że zwrot ten odnosi się tylko do pawilonów będących obiektami budowlanymi, a pawilon 

ogrodowy takim obiektem nie jest. 

Pani Henryka Jagielska – Zastępca Przewodniczącej Komisji Spraw Społecznych 

Zapytała, czy w związku z podjęciem tej uchwały zmienią się zasady udzielania zgody na handel 

w miejscach znajdujących się w pasie drogowym. 

Pan Bogdan Wojsławowicz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Powiedział, że jest to szczególny przypadek, który dotyczy tylko i wyłącznie obiektów budowlanych 

ustawionych w pasach dróg publicznych, na co wymagana jest zgoda Burmistrza w formie decyzji 

administracyjnej – temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Poddała wniosek radnego Krzysztofa Purzeczko pod głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym odrzuciła wniosek formalny radnego Krzysztofa 

Purzeczko o podniesienie stawki opłaty targowej zawartej w projekcie uchwały z 2 zł na 4 zł. 

Głosowanie: 8 głosów za przyjęciem, 11 przeciw, 1 wstrzymujący się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 38 do Protokołu. 

Pan Maciej Paweł Bednarko – Zastępca Burmistrza Miasta 

Postawił wniosek o wykreślenie z projektu uchwały zwrotu: „pawilonów będących obiektami 

budowalnymi”. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Poddała wniosek Zastępcy Burmistrza Miasta pod głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym przyjęła wniosek formalny Zastępcy Burmistrza Miasta 

o wykreślenie z projektu uchwały zwrotu: „pawilonów będących obiektami budowalnymi”. 

Głosowanie: 13 głosów za przyjęciem, 3 przeciw, 4 wstrzymujące się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 39 do Protokołu. 

Wobec braku innych pytań i wniosków zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 lutego 2019 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały z wprowadzoną dziś poprawką. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym podjęła Uchwałę Nr V/45/19 zmieniającą uchwałę 

w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej, zasad ustalania i poboru oraz terminów 

płatności. 

Głosowanie: 14 głosów za, 3 przeciw, 3 wstrzymujące się 

Uchwała stanowi Załącznik nr 40 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 41 do Protokołu. 
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ad 13e 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej miasta Grajewo na lata 2019-2029. Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź 

uwagi. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 lutego 2019 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V/46/19 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2019-2029. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 42 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 43 do Protokołu. 

ad 13f 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo 

na 2019 rok. Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zwróciła 

się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 lutego 2019 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V/47/19 w sprawie 

zmian w budżecie miasta Grajewo na 2019 rok. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 44 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 45 do Protokołu. 

ad 13g 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmiany statutu samorządowego 

zakładu budżetowego o nazwie Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Grajewie. Zapytała, czy do tego 

tematu są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącego 

wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej 

sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 lutego 2019 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 
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Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V/48/19 w sprawie 

zmiany statutu samorządowego zakładu budżetowego o nazwie Zakład Wodociągów 

i Kanalizacji w Grajewie. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 46 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 47 do Protokołu. 

ad 14. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski – poinformowała 

o interpelacjach i  wnioskach ,które wpłynęły w okresie międzysesyjnym oraz odpowiedziach na nie. 

/Wykaz stanowi Załącznik nr 48 do Protokołu/. Wobec braku pytań, uznała ten punkt porządku 

obrad za zrealizowany. 

ad 15. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek obrad, przedstawiła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo 

z działalności w okresie międzysesyjnym /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 49 do Protokołu/ 

w zakresie: 

a) organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta; 

b) kontaktu z mieszkańcami Grajewa; 

c) reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii przedstawionego 

sprawozdania. Wobec braku zgłoszeń, poddała sprawozdanie pod głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej 

Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 50 do Protokołu. 

ad 16. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek posiedzenia, przyjęciu poddała protokół z IV Sesji Rady Miasta, 

który wyłożony był w Biurze Rady Miasta, udostępniony wraz z materiałami na sesję, a obecnie 

znajduje się w sali obrad. Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi 

lub zgłosić wnioski do treści protokołu. W związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie 

imienne nad jego przyjęciem. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr IV/19  z obrad IV 

zwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 30 stycznia 2019 roku – bez wprowadzania zmian w jego 

treści. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 51 do Protokołu. 
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ad 17. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła realizację punktu: „Sprawy różne”.  Poinformowała o pismach: 

• Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku /Załącznik nr 52 do Protokołu/; 

• Przewodniczącego Zgromadzenia Związku Komunalnego Biebrza /Załącznik nr 53 

do Protokołu/. 

Pan Paweł Obrycki – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Odnosząc się do podsumowania obchodów 100-lecia odzyskania przez Polskę niepodległości, 

które odbyły się w Grajewskim Centrum Kultury zwrócił się z prośbą, by następnym razem 

uwzględnić również wydarzenia, które odbywały się w Zespole Szkół nr 2 oraz w Akademii Dobrego 

Startu. 

Pan Maciej Paweł Bednarko – Zastępca Burmistrza Miasta 

Podziękował za powyższą sugestię. Dodał jednak, że zaproszenie do uczestniczenia 

w podsumowaniu skierowane było do wszystkich jednostek w mieście i każda jednostka mogła 

zgłosić się do Urzędu Miasta w związku z tym faktem. 

Pani Julia Klaudia  Ksepko  – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Poruszyła problem fatalnego stanu schodów prowadzących do Miejskiej Biblioteki Publicznej oraz 

schodów prowadzących do Parku Solidarności od strony os. Południe. Zwróciła się 

z prośbą o przeprowadzenie ich remontu . 

Pan Maciej Paweł Bednarko – Zastępca Burmistrza Miasta 

Powiedział, że w najbliższym czasie schody prowadzące do Parku Solidarności od strony os. Południe 

będą wyłączone z użytkowania z uwagi na inwestycję zagospodarowania tego parku. Odnośnie 

schodów prowadzących do Miejskiej Biblioteki Publicznej powiedział, że Wydział Gospodarki 

Komunalnej zajmie się tym problemem w najbliższym czasie. 

Pan Paweł Zalewski – Radny Miasta 

Zapytał o działania w związku z remontem Klubu Hades. 

Pan Tomasz Dudziński – Dyrektor Grajewskiego Centrum Kultury 

Powiedział, że napisaliśmy pismo do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Podlaskiego z prośbą 

o zmniejszenie zakresu robót (rezygnacja z wykonania stolarki okiennej) i teraz czekamy 

na odpowiedź. Mamy też wstępne porozumienie z grajewskim PEC w zakresie wykonania poza 

projektem centrali ciepłowniczej. 

Pan Paweł Zalewski – Radny Miasta 

Zapytał o przybliżony czas oczekiwania na odpowiedź. 

Pan Tomasz Dudziński – Dyrektor Grajewskiego Centrum Kultury 

Powiedział, że pismo zostało wysłane 18 – 19 lutego, więc odpowiedź powinna być do końca tego 

tygodnia bądź na początku przyszłego. 

Pani Julia Klaudia Ksepko – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Zapytała, jakie działania podjął Urząd Miasta w związku z uciążliwą działalnością firmy 

Agrocentrum. 

Pan Maciej Paweł Bednarko – Zastępca Burmistrza Miasta 

Powiedział, że po ostatnim artykule na portalu grajewo24.pl wystosowaliśmy pismo z prośbą 

o ustosunkowanie się do tej publikacji i podjęcie działań zmierzających do zmniejszenia uciążliwości 

funkcjonowania firmy. 

Pan Andrzej Ciechanowicz – Radny Miasta 

Zapytał, czy została już zainstalowana stacja pomiarowa na terenie KP PSP i czy są już pierwsze 

wyniki pomiarów. 

Pan Bogdan Wojsławowicz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Powiedział, że wskazana przez nas lokalizacja stacji pomiarowej została zdyskwalifikowana przez 

służby ochrony środowiska , które uznały, że najlepszym miejscem będzie teren KPPSP i konieczność 

ustalenia warunków instalacji spadła na straż pożarną. Niestety, miasto nie może finansować tego 

działania z własnych kosztów z uwagi na to, że jest to teren innego podmiotu. 

Pan Paweł Zalewski – Radny Miasta 

Zapytał, czy ta stacja finalnie powstanie. 

Pan Bogdan Wojsławowicz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 



14/14 

Powiedział, że stacja powstanie – nie jest znany tylko termin. Zapewnił, że będzie monitorował 

sprawę. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

W związku z brakiem innych zgłoszeń, uznała ten punkt porządku za zrealizowany. 

ad 18. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 14.27 zamknęła V Sesję Rady Miasta Grajewo, 

wypowiadając następujące słowa: „Zamykam V zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant 

 

 

Karol Rutkowski 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

 

 mgr Halina Muryjas-Rząsa 

 

 

 

 

 

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 

Retransmisja obrad dostępna pod adresem: 

 

http://bip.um.grajewo.pl/rada_miasta_grajewo/transmisje_z_sesji_rady_miasta/ 


